
Zápis 

 

z  5. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha,  dne  24.  5.  2011 

 

Přítomno dle prezenční listiny:  17 

 

Omluveni:  doc. Dostálek, Ing. Fiala, Ing. Bittner, Ing. Průša, Ing. Štursa, Ing. Vonka. Ing. Zubov 

 

Hosté:  doc. Bartovský,  Ing. Chválná,  doc. Koubek, prof. Ruml 

 

Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 

Program:  

1.       Zařazení zástupců studentské části AS do výborů 

2.       Změna volebního a jednacího řádu AS FCHT 

3.       Výroční zpráva o činnosti VŠCHT za rok 2010 

4.       Výroční zpráva o hospodaření VŠCHT za rok 2010 

5.       Různé 

a) Informace z KR 

b) Informace o schůzce pracovní skupiny předsedů AS při  RVŠ 

c) Informace ze sněmu RVŠ (Ing. Březina)  

 

Ad 1. 

Senát bere se souhlasem na vědomí rozdělení studentů to jednotlivých výborů: 

Hospodářský výbor:  Ing. Milan Bittner, Ing. Petr Štursa 

Pedagogický výbor: Ing. Jaroslav Káňa, Ing. Aleš Kordík, Ing. Filip Průša 

Výbor pro vědecko-výzkumnou činnost:  Ing. Tomáš Popela, Ing. Michal Vonka 

Organizační výbor:  Ing. Alexandr Zubov 



 

Ad 2. 

Předseda AS FCHT doc. Zámostný seznámil senát se změnami volebního a jednacího řádu AS FCHT. 

Změny byly koncipovány tak, aby vedly ke zjednodušení voleb do studentské části AS (jednoleté 

funkční období). 

Schváleno 17 - 0 - 0 

 

Ad 3.  

Doc. Koubek informoval, že Výroční zpráva o činnosti VŠCHT za rok 2010 byla vypracována dle 

závazné osnovy  MŠMT. Zpráva byla schválena Správní radou VŠCHT bez připomínek.  

Senát konstatoval, že ve zprávě jsou některé formální chyby. 

Schváleno 17 -  0 – 0 

 

Ad 4. 

Ing. Chválná konstatovala, že rok 2010 byl ve  znamení úsporných opatření a skončil s kladným HV 19 

mil., i když bylo financováno pouze 80 % studentů. Úspora vznikla na investičních prostředcích. 

Senát po krátké diskuzi zprávu schválil (17 – 0 – 0). 

  

Ad 5. 

Předsedkyně informovala o diskusi na zasedání pracovní skupiny předsedů AS při RVŠ týkající se 

věcného záměru zákona o VŠ a problémů spojených s projekty OP VaVPI.  Ing. Březina krátce 

informoval o jednání sněmu RVŠ .  

Na příštím zasedání AS bude podána informace (prof. Pospíšil) o stavu jednání s NTK. 

 

 

                                             Příští zasedání 28. června 2011 

 

 

 

Zapsala: K. Wildová                                                                 Za správnost: O. Valentová 


